
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 28. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 172
Ministeren bedes redegøre for, hvor mange km vandløb, der fremover ikke vil
have målopfyldelse med indregning af alle miljømål. (jf. ”Ministerium i klem-
me”, bragt i Weekendavisen den 17. januar 2014, side 5, hvoraf det fremgår,
at langt færre vandløb end hidtil opgjort, forventes at kunne leve op til vand-
rammedirektivets miljømål og at den nødvendige indsats derfor må forventes
at skulle være meget større, end det fremgår af de nuværende vandplaner)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Høegh (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henrik.Hoegh@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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